



Protokoll styrelsemöte 2022-04-28

Närvarande: Cecilia Engblom, Jessica Lindblad, Lars Öjerbäck, Mats Bjellsäter, Sandra Wängelin (Damkommittén), Göran Wängelin (Herrkommittén), Henrik Jarpner (Regel- och Handikappkommittén), Sara Wesslén (Tävlingskommittén), Kasper Lorentzon (Juniorkommittén), Katarina Pahlin

§1 Mötets öppnande och godkännande av föregående protokoll

Cecilia Engblom, ordförande, hälsade välkommen.

§2 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns.

§ 3 G4G-information

Inget nytt att rapportera.

§ 4 Ekonomi

Inget nytt att rapportera.

§ 5 Hemsida

- Johan ska undersöka "informationsruta" på hemsidan, tillsammans med Lena Collin. Kanske kan man ha en "rullgardin", där den senaste informationen kommer överst?
- Cecilia ska se till så att Sara Wesslén och Göran Wängelin får behörighet att ändra på hemsidan.

§ 6 Kommittéinformation

Juniorkommittén

- 15/5 en tävling som heter Rookietour på Österåker. Svante försöker få dit deltagare från Vallentuna. Jessica undersöker pris på litet klädpaket till de juniorer som ska tävla där, återkoppling till Svante.
- De försöker få deltagare till Golfens Dag.
- Träningen har dragit igång.

Herrkommittén

- Nästa vecka drar aktiviteterna igång. På tisdag kl 05.30 är det start för Frukostgolfen, och på kvällen är det dags för Tisdagsgolfen.
- Sara Wesslén lägger in datum för dam-, herr- och frukostgolfen. Göran Wängelin meddelar Sara vilka datum som är aktuella.

Regel- och Handikappkommittén

- Berndt Sparrwardt är ny medlem i kommittén.
- En liten inspektionsrunda har gjorts på banan.

- En regelvandring är planerad till 19/5. Samling i Klubbhuset innan. Information om detta kommer att gå ut inom kort.
- Orange tee har, liksom öppnandet av banan, blivit försenad. De sista detaljerna planeras, men inom någon/några veckor bör det kunna tas i bruk.
- En handikapprevision är genomförd.

Tävlingskommittén

- Årets första tävling i kommitténs regi är ICA Kragsta-tävlingen, sista helgen i maj.
- En rundvandring på banan är planerad, så att Tävlingskommittén blir väl bekanta med alla markeringar på banan.

Damkommittén

- I tisdags var det damernas vårmiddag, ett mycket lyckat arrangemang. Drygt 40 damer deltog.
- Nästa vecka börjar Damgolven (samtidigt som Herrgolven).
- Önskar möjlighet att kunna skicka riktade utskick. Sandra undersöker denna möjlighet med Per Kollberg.

Klubbkommittén

- Det var städdag i söndags. 35-40 personer deltog och efter avslutat dagsverke bjöd det på god soppa.

§ 7 Övriga frågor

- Restaurangen har bett föreningen köpa in nya utemöbler. Styrelsen beslutar att erbjuda sig att bidra med en symbolisk summa.
- Förslag på att ytterligare subventionera rangebollar till de juniorer som är i träning. Vi har haft det tidigare, men det har varit en krånglig administration kring detta. Jessica lyfter frågan med Neil.
- Förslag på att installera ett cykelställ och en mopedparkering för att underlätta för de som cyklar eller åker moped till klubben. Lars lyfter denna fråga med G4G.

§ 8 Mötets avslutande

Cecilia tackar för engagemanget och avslutar mötet.

Mötet avslutas.

Underskrift/justering



.....
Cecilia Engblom, ordförande



.....
Katarina Pahlin, sekreterare